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Abstract (en)
[origin: CN109985734A] The invention relates to a laboratory centrifuge (1). The laboratory centrifuge has a centrifugal system (2). The centrifugal
system has a drive device (3) and a rotor (4) driven by the drive device (3). The centrifugal train (2) is supported relative to the housing (8) by
means of at least one spring and/or damping device (7). The laboratory centrifuge (1) has an inclination sensor for detectingthe orientation of
the longitudinal axis and/or the rotational axis (6) of the centrifuge system (2). The tilt sensor may be a gyroscope sensor held by a housing of a
centrifugal system (2), or may beprovided with a magnetic field sensor and a permanent magnet (31) that generates a magnetic field.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Laborzentrifuge (1). Die Laborzentrifuge weist einen Zentrifugationsstrang (2) mit einem Antrieb (3) und einem von
dem Antrieb (3) angetriebenen Rotor (4) auf. Der Zentrifugationsstrang (2) ist über mindestens eine Feder- und/oder Dämpfungseinrichtung (7)
gegenüber einem Gehäuse (8) abgestützt. Die Erfindung schlägt vor, dass die Laborzentrifuge (1) einen Neigungssensor aufweist, welcher eine
Ausrichtung einer Längs- und/oder Rotationsachse (6) des Zentrifugationsstrangs (2) erfasst. Der Neigungssensor kann ein Gyroskop-Sensor sein,
der von einem Gehäuse des Zentrifugationsstrangs (2) gehalten ist. Möglich ist auch, dass der Neigungssensor einen Magnetfeld-Sensor und einen
ein Magnetfeld erzeugenden Permanentmagneten (31) aufweist.
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